



— AUTUMN WINTER 2024 —

Via Appia



BLAZER 2434 706 TUNIC 2444 980 TROUSERS 2434 705

welcome

WHERE FOCUS GOES – ENERGY FLOWS

Mit einem zuversichtlichen Mindset ziehen wir nicht nur Positive Vibes an, sondern versprühen diese auch nach außen.

Wir bieten die passende Mode für Frauen, die sich in ihrer Haut wohlfühlen, selbstsicher sind und im Jetzt leben. Leuchtende, intensive Farben und Happy Prints entsprechen diesem Lebensgefühl und machen einfach gute Laune!

Wir stehen für entspannte, unkomplizierte, lässige Mode und optimale Passform sowie ausgesuchte Qualitäten in einem Größenlauf von 34-48.

With a confident mindset, we not only attract positive vibes, but also radiate them outwards.

We offer the right fashion for women who feel comfortable in their skin, are self-confident and live in the now. Bright intensive colours and happy prints correspond to this attitude to life and simply put you in a good mood!

We stand for relaxed, uncomplicated, casual fashion and optimal fit as well as selected qualities in a size range of 34-48.

IF YOU CAN
Dream it

CARDIGAN 2434 802 BLOUSE 2434 718 DENIM 2434 601



YOU CAN
Do it

SWEATSHIRT 2434 411





Be the best Version of you





VEST 2434 991 SWEATSHIRT 2434 781 TROUSERS 2434 767



BLOUSE 2434 921

MAKE IT HAPPEN.

MAKE IT HAPPEN.

MAKE IT HAPPEN.

MAKE IT HAPPEN.



KEEP GOING



FIND THE BEAUTY...

JACKET 2435 778 TSHIRT 2435 444 TROUSERS 2435 682



... IN EVERYTHING



SWEATSHIRT 2435 733



PULLOVER 2435 841

SHOW YOURSELF SOME

LOVE
LOVE
LOVE
LOVE



JACKET 2435 761 DRESS 2435 747



BLOUSE 2435 925 TROUSERS 2435 751



DRESS 2435 902

Via Appia

VIA APPIA MODE GMBH / GUNDSTR. 14 / 91056 ERLANGEN / GERMANY
WWW.VIA-APPIA-MODE.COM / CONTACT +49 (0) 9131 99940